
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 31. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 438
Ministeren bedes komme med en redegørelse for, hvordan det kunne ske, at
sygehusapoteker i to regioner har givet for høje doser kemoterapi, samt hvor-
dan ministeren vil undgå lignende tilfælde i fremtiden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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